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PROTOKÓŁ NR 2/2024 

 

z wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Komisji ds. 

Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych, Komisji Rewizyjnej oraz 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 21 maja 2024 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli 

1. Członkowie Komisji Finansów: Krzysztof Zembrowski. Krzysztof Rzepniewski, 

Bartłomiej Dworakowski, Przemysław Orzełowski, Dariusz Kruszewski,  

2. Członkowie Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych: Marcin 

Sawicki, Iwona Wiercińska, Bartłomiej Dworakowski, Nina Góralczuk, Barbara 

Tuszewicka, 

3. Członkowie Komisji Rewizyjnej: Koptewicz Walentyna, Nina Góralczuk, Grzegorz 

Twarowski, Barbara Tuszewicka, Cezary Pietruszczyk, 

4. Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: Marcin Niewiarowski, Katarzyna 

Zalewska, Cezary Pietruszczyk, Krzysztof Zembrowski, Krzysztof Rzepniewski, 

5. Dorota Kędra-Ptaszyńska Wójt Gminy Boćki, 

6. Mirosława Andrzejuk Skarbnik Gminy Boćki, 

7. Monika Kruszewska, pracownik UG 

8. Milena Pryzowicz, pracownik UG, 

9. Izabela Busłowicz Kierownik GOPS, 

10. Justyna Jurczuk Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej, 

11. Mateusz Saharzewski Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach 

 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji Rady Gminy, w dniu 21 maja 2024 

r. o godzinie 9:00 odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. Na przewodniczącego 

posiedzenia wybrano Pana Krzysztofa Zembrowskiego, który przedstawił zebranym porządek 

posiedzenia: 

1. Omówienie sprawozdań za 2023 rok: 

1) z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach 

2) z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Boćkach 

3) z działalności Centrum Integracji Społecznej w Boćkach, 

4) z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

5) z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny, w tym z Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Boćki za rok 2023, 

6) z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Boćki za rok 2023, 

2. Zapoznanie z Oceną Zasobów Pomocy Społecznej za 2023 rok  

3. Omówienie materiałów na Sesję Rady Gminy Boćki: 

1) Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji, 

2) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na 

wykonanie przebudowy drogi powiatowej Nr 1741B od km 1+418 do km 3+035 k/ m. 

Bystre, 

3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Boćki na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-

2035, 
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4) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024, 

5) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Boćki, 

6) Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 

wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 

całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

7) Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania Strategii Rozwoju Gminy Boćki do 2035 r. 

8) Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 - 2026 

4. Sprawy różne i bieżące gminy. 

 

Ad pkt. 1.1 Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury omówił sprawozdanie z działalności swojej 

jednostki. Mówił również o nadchodzących wydarzeniach w GOK. PANI Walentyna 

Koptewicz mówiła, że pracownica GOK prowadzi w Andryjankach zajęcia dla dzieci i rodzice 

ją bardzo chwalą. Prosiła żeby dyrektor uwzględnił pochwały i zatrudnił na pełny etat  

pracownika, który na to zasługuje. Pan Mateusz Sacharzewski tłumaczył, że we wrześniu wraca 

pracownik z urlopu macierzyńskiego. Radny Grzegorz Twarowski zauważył, że powinien 

zostać stworzony wspólny portal internetowy dla gminy szkół i GOK żeby wszystkie 

wydarzenia, które są organizowane były udostępniane w jednym miejscu co ułatwi 

informowanie mieszkańców. Pani Justyna Jurczuk mówiła, że rozwieszane i rozdawane są 

plakaty a dzieci w szkole otrzymują informacje o organizowanych wydarzeniach. 

Przewodniczący Rady Gminy prosił żeby dyrektor GOK przynosił radnym i sołtysom 

informacje na sesje o planowanych wydarzeniach. Pani Wójt powiedziała, że zarówno GOK 

jak i Biblioteka zamieszczają swoje posty na gminnym FB. Radni dyskutowali co zrobić żeby 

zwiększyć frekwencję na uroczystościach gminnych.  

Ad pkt. 1.2. Pani Justyna Jurczuk omówiła działalność Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Boćkach w 2023 roku. Zaprezentowała radnym działalność swojej jednostki w formie 

prezentacji zdjęć i plakatów.  

Pani Wójt zaprosiła wszystkich radnych na spektakl do Dubna żeby radni zobaczyli jak 

świetlica w Dubnie tętni życiem. Mówiła również o ustaleniu harmonogramu wyborów 

sołtysów w gminie Boćki.  

Ad pkt. 1.3. Pani Wójt omówiła sprawozdanie z działalności CIS. Poinformowała, że dla 

zachowania trwałości projektu jednostka istnieje ale w 2023 roku nie byli do niej rekrutowani 

uczestnicy. Jest zatrudniony kierownik na 1/8 etatu oraz księgowy, gmina partycypuje w 

kosztach utrzymania jednostki. 

Ad pkt. 1.4. Pani Milena Pryzowicz omówiła sprawozdanie z działalności GKRPAiPN. Radni 

pytali o skład komisji, wynagrodzenie członków komisji, kwalifikacje jej członków, ile osób 

udało wyprowadzić się z alkoholizmu i jak przebiega cała procedura od momentu zgłoszenia 

takiej osoby. Pytano również skąd komisja pozyskuje środki na swoją działalność. Pani Milena 

odpowiedziała na wszystkie pytania. Radni mówili o propozycjach wykorzystania funduszy do 

dyspozycji Komisji, jednak Pani Milena powiedziała, że musi być tematyka dotycząca 

przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomani.  
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Ad pkt. 1.5. i 1.6 Sprawozdania omówiła Pani Izabela Busłowicz. Radni pytali o babciowe. 

Kierownik mówiła, że prawdopodobnie będzie to sprawa załatwiana w ZUS. Pytano ile osób z 

ternu gminy za które gmina pokrywa koszty utrzymania zostało umieszczonych w domach 

opieki oraz ile najdrożej gmina płaci miesięcznie za pobyt w domu opieki. Pani Izabela 

Busłowicz odpowiedziała na wszystkie pytania.  

Ad pkt. 2 Kierownik GOPS zapoznała radnych z Oceną Zasobów Pomocy Społecznej. Radni 

pytań nie mieli. 

Ad pkt. 3.1., 3.2., 3.3. i 3.4. Skarbnik omówiła projekty uchwały. Radni pytali czy kwota 

obligacji jest przypisana do konkretnego zadania. Wójt odpowiedziała, że nie. W jakiej kwocie 

musimy wydać obligacje na inwestycje już rozpoczęte. Odpowiedziano, że na drogę 

Jakubowskie – Skalimowo trzeba będzie wydać 2 mln zł obligacji. Radny Grzegorz Twarowski 

powiedział, że rada została postawiona przed faktem dokonanym. Wójt odpowiedziała, że nie 

ponieważ to rada podejmuje decyzję. Radny pytał również czy na remont drogi Bystre gmina 

musi wnieść swój wkład w wysokości 50 %, CZY NP. Nadleśnictwo nie może nam 

dofinansować remontu tej drogi. Wójt odpowiedziała, że 50% na remont drogi finansuje 

Fundusz Leśny a drugie 50% gmina ze starostwem na pół.  

Radny Krzysztof Rzepniewski pytał na jakim etapie jest remont drogi Wiercień do drogi Boćki-

Starowieś. Pani Wójt powiedziała, że są wysyłane pisma do wykonawcy, który odpisuje że 

projekt jest przygotowywany.  

Radna Barbara Tuszewicka mówiła o stanie mostu na drodze powiatowej z Torul do Burchat. 

Radni zobaczyli zdjęcia. Które obrazują ogromne ubytki nawierzchni mostu. Radna mówiła, że 

będzie rozmawiała z sołtysem wsi Burchaty żeby zabiegał w swojej gminie o remont tego 

mostu. Pani Wójt odpowiedziała, że Wójt Gminy Brańsk nie dołoży się do remontu mostu 

ponieważ on nie jest położony na terenie jego gminy. Pan Piotr Zawadzki mówił, że można się 

się zwrócić do Wód Polskich o dofinansowanie. Wójt Gminy odpowiedziała, że nie ma takiej 

praktyki, poza tym Wody Polskie nie są właścicielami mostu.  

Radny Grzegorz Twarowski pytał czy obligacje muszą być zaciągnięte na tak wysoka kwotę i 

na tak długi okres? Skarbnik Gminy odpowiedziała, że kwota obligacji może być niższa ale 

mamy otrzymane promesy i kwota 7 mln zł zabezpieczy nasz wkład własny na te wszystkie 

promesy. Radni dyskutowali. Pytali o postępy remontu drogi z Wiercienia. Radny Krzysztof 

Rzepniewski powiedział, że wykonawca wszedł na drogę i wywiózł 0,5 metra nawierzchni 

żwirowej z tej drogi. Radni pytali czy wykonawca poniósł jakieś koszty. Odpowiedziano , że 

zostały założone nowe przepusty i obrobione masą, która po większym deszczu się rozmyła.  

Następnie radni dyskutowali o zagospodarowaniu przestrzeni publicznej w Boćkach. Pan 

Grzegorz Twarowski mówił, że gmina powinna sama przygotować projekt zagospodarowania 

a następnie przedstawić go wykonawcy. Wyjaśniono, że promesa na zagospodarowanie 

przestrzeni publicznej wpłynęła 10 października i jest czas 9 miesięcy na ogłoszenie przetargu. 

Radni prosili o informację na piśmie na temat tego projektu i pytali czy gmina może wnieść 

swój projekt. Monika Kruszewska powiedziała, że mamy krótki termin na ogłoszenie przetargu. 

Zaś Pan Grzegorz Twarowski dodał, że możliwe iż inwestycja nie zostanie zrealizowana.  

12:15 Radna Iwona Wiercińska opuściła posiedzenie komisji. 
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 Radni rozmawiali także o budowie żłobka, który ma zacząć funkcjonować pod koniec 2025 

roku. Pytano jaka będzie forma konstrukcyjna budynku. Pani Monika Kruszewska 

odpowiedziała, że pod uwagę jest brany budynek modułowy o powierzchni około 150 m2, 

parterowy. Dodała, że w ciągu miesiąca projekt powinien być gotowy. Radni pytali czy gmina 

może liczyć na inne projekty żeby móc dofinansować budowę żłobka.  

Radna Barbara Tuszewicka pytał dlaczego lampy uliczne świeca przy posesjach, przy których 

nikt nie mieszka. Skarbnik Gminy powiedziała, że lampa uliczna nie jest po to żeby oświetlać 

wjazd na posesję albo samą posesję, tylko po to żeby utrzymać bezpieczeństwo poruszania się 

na drodze w nocy. Dodała, że obecnie lampy świecą co druga a nie wiadomo jak będzie po 

wymianie oświetlenia ulicznego na które również gmina otrzymała dofinansowanie. Pan Piotr 

Zawadzki odczytał pismo Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim z prośbą o 

wsparcie zakupu samochodu na potrzeby jednostki [powiatowej w kwocie 6100 zł. 

Przewodniczący posiedzenia komisji przeprowadził głosowanie, jednogłośnie radni 

zadecydowali żeby w budżecie gminy wyodrębnić środki w wysokości 6100 zł jako dotację dla 

policji w 2024 roku.  

Następnie radni dyskutowali o remoncie piętra w budynku GOK w Boćkach. Radny Bartłomiej 

Dworakowski stwierdził, że nowa rada musi zaciągnąć 7mln długu na inwestycje, które były 

zaplanowane przez poprzednią radę gminy.  

 Skarbnik omówiła projekt zmian w budżecie. Radni przegłosowali na komisji przyjęcie 

projektu. Za odda no 9 głosów.  

Ad pkt. 3.5. Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. Radny Bartłomiej Dworakowski 

powiedział, że jest za tym aby wynagrodzenie wójta zostało na dotychczasowym poziomie, 

podobnie twierdzili członkowie klubu radnych Nowe Oblicze. Pani Walentyna Koptewicz 

twierdziła, że wójt w wyborach zdeklasowała trzech kontrkandydatów i to w pierwszej turze 

dlatego należy się jej podwyżka. Skarbnik mówiła, że podwyżka zasadniczego wynagrodzenia 

to kwota około 1700 zł, a docenienie wójta i jego osiągnięć na pewno zaowocuje jeszcze lepszą 

praca na rzecz mieszkańców i gminy. Rany Krzysztof Zembrowski powiedział, że teraz jest 

najlepszy czas aby docenić pracę wójta. Radni dyskutowali na temat wynagrodzenia wójta. 

Ostatecznie przegłosowano projekt uchwały, gdzie za oddano 7 głosów, przeciw 7 głosów, 

wstrzymało się 0 głosów, jeden radny nie głosował. Ostatecznie projekt uchwały miał być 

głosowany na sesji.  

Ad pkt. 3.6. Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła projekt uchwały. 

Radni nie mieli uwag do projektu. 

Ad pkt. 3.7. Pani Monika Kruszewska omówiła projekt uchwały. Powiedziała, że jest to 

dokument strategiczny który wymaga opracowania harmonogramu. Radni pytali czy 

pracownicy gminy nie mogli sami napisać strategii oraz ile ona będzie kosztowała. Pani Monika 

Kruszewska powiedziała, że jest to dokument który będzie zawierał informacje z wielu 

dziedzin, pracownicy gminy dostarczą informacji firmie która specjalizuje się w pisaniu tego 

typu dokumentów. 

Ad pkt. 3.8. Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Narkomanii omówiła projekt uchwały. Radni uwag nie zgłosili.  



5 
 

Ad pkt. 4 Radny Krzysztof Zembrowski powiedział, że należy wystąpić do starostwa o to żeby 

zadbali o drogi powiatowe na terenie gminy, ponieważ są tak pozarastane przez krzaki i trawy. 

Na dodatek w niektórych miejscach gałęzie drzew wiszą nad drogami utrudniając przejazd 

maszyn rolniczych. Radni dyskutowali żeby pojechać na komisję objazdową oraz porozmawiać 

z mieszkańcami jak oni widzą poprawę stanu dróg na terenie gminy w tym powiatowych. 

Rozmawiano żeby zaprosić na komisję Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg albo radnego 

powiatowego reprezentującego naszą gminę. 

Pani Milena Pryzowicz przedstawiła radnym dwie działki gminne na sprzedaż, ale radni 

zadecydowali że muszą wiedzieć więcej jakie to są działki i porozmawiają na ten temat z 

wójtem. 

Skarbnik mówiła, że za wynajem świetlicy w Boćkach czy Jakubowskich ludzie płacą a w 

innych wsiach jest rożnie. Pytała czy radni byliby za tym żeby wszystkie świetlice były 

wynajmowane odpłatnie. 

Pan Bartłomiej Dworakowski mówił o samochodzie strażackim należącym do OSP Andryjanki, 

że dowód rejestracyjny został podbity a po kilku dniach zepsuły się hamulce. Dyskutowano w 

tym temacie. 

Padło również pytanie o wymianę hydrantów. Pan Piotr Zawadzki powiedział, że będą 

sukcesywnie wymieniane.  

Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

Przewodniczący Komisji 

  Krzysztof Zembrowski 

 

 


